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ZAPISNIK 

tretje redne seje sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, ki  

je potekala v četrtek, 16. 11. 2023 ob 17.30 uri potekala na Elektro-pomorski šoli Portorož 

 

Začetek: 17:30 

 

Prisotni: Nataša Gržinić, Aleša Žibert, Marjeta Blagojević, Doris Lovrečič Skrt, Ines Viler, Katjuša Pirnat, 

Planinšič Željko, Tatjana Flego, Aljoša Sabadin, Jovanka Zec Pavlović, Simon Repič 

Opravičili: Ivana Štrkalj, Damir Krizmanić, Alenka Bernat Cvetko, Alen Radojkovič, Tajib Mašič, Helena 

Bažec, Maja Stanojevič 

Odsotni: Mojmir Kranjec, Barbara Maglica, Marjeta Štifter, Armand Faganel, Špela Legovič, Marko 

Tadejević 

Ostali prisotni: Borut Butinar 

Sejo vodila: Nataša Gržinić 

 

Uvodoma je N. Gržinić ugotovila, da je na seji prisotnih 11 članov od skupno 24 članov in s tem 

sklepčnost ni zagotovljena.  

Kandidat za ravnatelja Borut Butinar, prof. je, v soglasju vseh prisotnih, vseeno predstavil programa in 

vizijo vodenja šole. V svojem programu vodenja zavoda v naslednjih petih letih je izpostavil; 

- delovanje šole kot učeča se organizacija s stalnim strokovnim izobraževanjem učiteljev,  

- skrbe za medsebojne odnose, spoštovanje ter odprt dialog z vsemi deležniki v zavodu,  

- skrb za obstoj obstoječih programov ter povezovanje z lokalnim okujem,  

- zagotavljanje ustreznih prostorskih pogojev, ki vključujejo tudi novo IKT opremo, interaktivne 

zaslone, klimatske naprave, zamenjava svetil, energetska sanacija telovadnice, prenova parka 

pred šolo, ki bo namenjena druženju dijakov,  

- skrb za pridobivanje dodatnih sredstev prek različnih projektov, 

- vzgojno problematiko ter posledično skrb za ustrezno in pravočasno obravnavo kršitev 

šolskega reda, 

http://www.geps.si/


- učbeniški sklad in  

- skrb za prepoznavnost v okolju. 

Po predstavitvi so prisotni člani bili pozvani k vprašanjem za kandidata za ravnatelja. Prisotni člani so 

spraševali glede prostovoljnih kroških in tekmovanjih, o načini povezovanja z institucijami na 

nacionalni ravni, programih mobilnosti, skrbi za kvaliteto izvedbe programov ob povečanju števila 

dijakov itd.  

Kandidat za ravnatelja je na vprašanja odgovoril in zapustil srečanje.  

N. Gržinić je povedala, da mora Svet zavoda GEPŠ pred odločitvijo o izbiri kandidata za ravnatelja 
pridobiti mnenje Sveta staršev GEPŠ.  
 
N. Gržinić je nadalje predlagala, da kljub nesklepčnosti prisotni člani izrazijo svoje mnenje, ki ga bomo 

poslali Svetu zavoda. Če pa bo potrebno, bomo sklicali dopisno sejo.  

N. Gržinić je nadalje povedala, da je Damir Krizmanić, ki je opravičil svojo prisotnost prek e-pošte izrazil 

pozitivno mnenje,  da g. Butinar nadaljuje svoje poslanstvo kot ravnatelj GEPŠ. 

Prisotni so je s predlogom strinjali in z 11 glasovi ZA, 0 proti in 0 vzdržanimi podali pozitivno mnenje k 

imenovanju kandidata Boruta Butinarja, prof., za ravnatelja GEPŠ. Ob upoštevanju mnenja odsotnega 

člana g. Damir Krizmanića, je 12 članov Sveta staršev ZA  imenovanje kandidata Boruta Butinarja, prof., 

za ravnatelja GEPŠ.  

Nadalje je N. Gržinić prisotne vprašala ali so kakšne pripombe na 2. zapisnik. Pripomb prisotni člani 

niso imeli. Zapisnik bo potrjen na naslednji, 3. seji. 

V nadaljevanju je bila razprava o urejenosti avtobusnih prevozov. Nekateri starši so izpostavili, da 
avtobus mora skozi naselje Lucija, ker se ustavlja tudi na Valeti in tam pobira dijake GEPŠa.  
  
Srečanje se je zaključilo ob 19.00.  

 

Zapisala:  

Nataša Gržinić, 

predsednica Sveta staršev GEPŠ 


